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This amendment is raised to respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 10:
Would you be able to provide me with the sale cost of the lace and/or a detailed description of the lace?

Answer 10:
The lace on the Ceremonial Belt is not a Government Available Material (GAM) and the manufacture must source
the lace as the Spec outlines the lace shall be 1.27cm + .02 cm wide gold cellophane as per the viewing sample.

La présente modification vise a répondre aux questions regues pendant la période de soumission :

QUESTIONS ET REPONSES

Question 10:
Pourriez-vous fournir le prix pour la dentelle et/ou une description détaillée de la dentelle.

Réponse 10:

La dentelle pour la ceinture de cérémonie n’est pas un matériel disponible auprés du gouvernement (MDG) et le
fabricant doit obtenir la dentelle conformément a la spécification qui indique que la dentelle doit étre de la dentelle
cellophane dorée de 1.27 cm * 0.2 cm de largeur conforme au spécimen.
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